
Год. V. Варна, 20 Августъ 1915 год. Брой 16. 

ИЗДАВА ВАРНЕНСКАТА ОКРЪЖНА ПОСТОЯННА КОМИСИЯ. 

Излиза най-малко три пъти въ месеца' 
Абонаиентъ 2 лева годишно, 1 левъ за 6 месеца, 
на общините, училищата, кръчмите, хотелите н 

кафенетата въ окръга — безплатно. 
Всичко що се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления общински и такива отъ други ^ 
жления се плаща: за I стр. 0'4 ст. на дума, а ь 

другите останали страници по 0 3 ст. на дума. 

Официаленъ отделъ. 

Варненска Окръженъ Ветеринаренъ Лекарь 
Твърд* бързо 

О К Р Ъ Ж Н О 
№ 860 

гр. Варна, 17 августъ 1915 год. 

До г. г. околийските ветери 
нарнн лекари, участ, ветеринарни 
фелдшери и г. г. общинските кме
тове въ Варненски окржгъ. 

Предъ впдъ, че бояестьта „Шапъ" по 
едрия и дребния рогатъ добигмп. е появена 
въ четярц окржга въ Руманска Добруджа 
и която болесть твърде лесно може да се 
пренесе п у насъ, по разни пжтпща, то 
поканвамъ горепоменатте длъжностни ли
ца да следятъ най-строго за следующето: 

1) Добнтъкъ, които се прекарва съ 
каквато и да е цель отъ Руманпя да се 
задържа тамъ, кждЬто е за:говенъ пли на 
пропускателния пунктъ и се държи подъ 
строга карантина най-малко 11 дни. Като 
ежщпя се пой п хранп отделно до присти
гане на ветеринарната власть и ако следъ 
горния срокъ не покаже признаци на 
„Шапъ" плп друга не коя заразителна бо
лесть, въ такъвъ случай добитъка може да 
се смета здравъ и следъ като се дезпн-

Обявления п реклами отъ частни лица, се прие-
матъ за печатъ при износни условия. 

фекцпра може да се пропусне, или веднага 
повърне обратно отъ гдето произхожда, 
като се предаде официално на надлежните 
власти. 

2) Г. г. околппскшъ ветеринарни ляка-
ри, участ, ветеринарни фелдшери, общин
ските кметове и особено кметските наме
стници съседни на Руманската граница 
чебго да ироверяватъ добитъка, като сле
дятъ строго за техного движение — пре
карването пмъ отъ едно место на друго въ 
граничните па Руманпя села и щомъ за-
подозрягъ животни отъ дребния или едрия 
рогатъ добнтъкъ и свини повече охъ три 
глави да купатъ, или съ рани по краката 
съ истечения на лиги отъ устата имъ, 
веднага да ги отдълятъ отъ общите горди 
въ домовете на стопаните пмъ гдъю от
делно да се поятъ и хранятъ, като кмето
вете веднага разпоредятъ топа да се съ
общи на надлежните ветеринарни власти. 

3) До пристигането на ветеринарната 
власть на самото место, общинския кметъ 
съгласно чл( чл. 103, 104 н 105 отъ за
кона за санптарно-ветерияарната служба и 

| полиция да вземе мерки щото заразената 
! местность да се надзирава съ въоржжена 
I сила — кордопъ, а г. г. лекарите се задъл-
! жаватъ служебно, щомъ като получатъ нз-
,' вестне отъ селата за появяването или по
дозирането за съществуването на Шапа, 
веднага да идагь на самето место да про-
верятъ, констатнрзтъ болестьта ц взематъ 
най ефикасни мЬрки аа ограничението в 
прекратяването й 
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4) Г. г. лекарите Р участ, ветеринарни 
фелдшери по случая да ходят ъ редовно по 
селата и да следятъ за здравнето на до
битъка, движението му, като не изпущатъ 
и случая да даватъ на населението нужд-
нпте наставления за предпазването въобше 
на сжщия отъ болести. 

Варненски Окржженъ 

Ветерпн. Лекарь: Д-ръ Ст. К. Тюлевъ 

Варненски Окржженъ Ветеринаренъ Лекарь 

О К Р Ъ Ж Н О 
№ 887 

гр. Варна, 20 августъ 1915 год. 

До г. г. Общинските Кметове 
въ Варненски окржгъ. 

Умоляватъ се г. г общинските кметове 
въ окръга, да ми явятъ относшелно съ
стоянието на общ. фондъ за подобрението 
на скотовъдството; ностжпленията и за ре 
шенията на комисията предвидена по чл. 
5 отъ закона за подобрението на ското
въдството. 

Варненски Окржженъ 

Ветерпн Лекарь: Д-ръ Сг К. Тюлевъ 

Варненски Окржженъ Ветеринаренъ Лекарь 

О К Р Ъ Ж Н О 
№ 859 

гр. Варна, 17 августъ 1915 год. 

До г. г. Градските и Околий
ските Ветеринарни Лекари и Уч. 
Ветеринарни Фелдшери за сведе
ние до г г. Градските и селски 
общински кметове въ окръга. 

Поканвамъ гореспоменатите длъжностни 
лица въ едно близко време данаправятъ 

по селата въ районите си, най-строга ре
визия съ цедь, да проверягъ кжде именно 
има определени огъ надлежнитЬ общински 
съвети специални места — гробища, за за
равяне трупове и останки на умрели жи
вотни отъ разни болести и дали въ техъ 
редовно се заравятъ такива, има ли изда
дена за тая цель заповедь отъ надлежното 
кметство и пматъ ли те сгради или окопа. 
Тамъ кждето се окаже, че общинските съ
вети не еж още определили тия места — 
за горната цель, или пъкъ до сега не еж 
оградени и пе се още заравятъ редовно 
трупове то на основание чл. 103 буква 
Д и С отъ злкона за Санитар. Ветеринар. 
Служба и Полиция, поканвамъ горепоме-
натчтъ длъжностни лица да съставятъ ну-
ждните актове на общинската власть „общ. 
кметове и км. наместници". 

За да могатъ да се предпазятъ селата 
отъ разпространението на разни заразителни 
болести по добитъка отъ една страна и да 
се предпази общественното здравие огь 
друга страна, на основание горецитирания 
членъ на закона и чл. 265 п 4 буква А 
отъ сжщия законь. 

Заповедвамъ за напредъ, тамт, кждето 
| и до сега пема определени места за гро-
I бпща и не еж оградили, общинските съвети" 
; да взематъ нуждното решение и опредъ-
! лятъ такива места, следъ което и общин

ските кметове да нздадътъ заповедь за 
задължително заравяне, а лекарите и фелд
шерите да следятъ най-строго за изпълне
нието на горното. 

Варненски Окржженъ 

Ветерин. Лекарь: Д-ръ Ст. К. Тюлевъ 

Варненски Окржженъ Ветеринаренъ Лекарь 

О К Р Ъ Ж Н О 
№ 881 

гр. Варна, 19 августъ 1915 год. 

До г. г. общннекнтъ кметове 
въ окржга. 
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Вследствие писмото отъ г-на Директора 
на Кабиюкския Държавенъ Конезаводъ 01Ъ 
12 й того подъ «Ъ 2464 съобщавамъ на 
г. г. общинските кметове, че въ поменатия 
конезаводъ има около 130 добрп искърски 
бичета за разплод/ь по на една и половина 
н две години, които общините веднага мо-
гатъ да ги получатъ отъ завода, слбдъ като 
се изплати стойностьта имъ по оценка на 
държавната комисия нз завода. 

Варненски Окржженъ 

Ветерин. Лекарь: Д-ръ Сг. К Тюлевъ 

Държавна Подвижна Земледелска Катедра 
Твърд* бързо 

ОКРЪЖНО 
№ 1018 

гр. Варна, 13 апгустъ 1915 год. 

До г. г. общинските кметове 
въ Варненска околия. 

Съобщавамъ Ви, Господинъ Кмете, че 
поверената ми Катедра, за да може да по
могне на аемледелцптЬ, за да се снабдятъ 
съ добри зимни пшеници, която ех много 
по-доходни, а сжщевременно и нматъ при-
имущество предъ сегашните, които се от-
глеждатъ, по своето зърно, както въ каче-
ственно отношение, което се предпочита въ 
пияцата п ее продава съ по-горни цени, а 
така сжщо и въ количественно, е решено 
да достави 1000 килограма отъ пшеницата 
„Ное* и 300 килограма отъ „Разградската 
червенка". 

Горните пшеници еж поржченп и най-
късно до края на тозп месецъ ще прпетнг.-
натъ Ще се раздаватъ на-половина цена 
отъ стойностьта, по която еж купени. 

Като Ви явявамъ това, помолвамъ Ви 
да дадете най-широка гласность между на
селението въ поверената Ви общпна, като 
ми изпратите препнсъ отъ обявлението Вп, 
за разгласяване на горното 

Ония, които желаятъ да получатъ, .ще 
ги запитите и списъка ще ми изпратите 
най-късно д < 25 того, за да може да се 
разпредели семето равномерно по общпнп. 
Ако до каззната дача не ми изпратите спи 
съка, то ье ще бждатъ удовлетворени за
писалите се лица. 

Пшениците еж купени по 50 ст. кило
грама, а ще се продавагь по 25 сг ки
лограма 

Огь Катедрата. 

I Неофициаленъ отделъ. 

ПРОТОКОЛЪ 
№ 14. 

На Варненския Окржженъ СъвЪтъ отъ 
I й Октомврий 1914 год. 

Трета редовна сесия отъ IX й Избира-
теленъ пвриодъ. 

Подълженне отъ брой 15. 

РЪШЕНИЕ № 68. 

Разисквание по молбата на окр. чинов
ници /"а увеличение заплатата на чиновни
ците и служащите при изборите учрЬж-
даиия и за създаване закокъ за пенсиоки-
рцнето имъ 

Председателя прочете молбата на чинов
ниците н служащите при постояната коми
сия и приложеното къмъ нея изложение 
отъ управителния комите гъ на съюза ,на 
чиновниците и служащите въ изборните 
учреждения въ България, въ които като 
се пзлага мизерното положение съ статис
тически данни на чиновниците и служащи
те при пзборнпте учреждения, молятъ 0):р. 
Съветъ да се занимае съ тозп въпроеъ и 
да подобри заплатите имъ и най сетне да 
ходатайствува предъ министерството да 
внесе въ Камарага законопроекгь за пен
сиите на казанигй ЧИНОВНЕЦИ П служащи. 
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Юр. Ивановъ: Представпнп се една 
молба, съ която чиновниците нп искатъ да 
се подобри положението имъ да се увели-
чатъ заплатите имъ и да се ходатайствува 
предъ. правителството да създаде законъ 
за пенсионирането нмъ. По първата точка; 
подобни мслби чука пма много, всекий ис
ка увеличение на заплатата си и бюдже-
тарната комисия като разглежда бюджета 
обръща внимание на заплатите на наще 
чиновници и правяйки сравнение съ дава
ните въ другите окръзи заплати, излиза 
че тукъ положението на заклатите не е 
толкова лошо. Не отричамъ че живота пос
къпна, но то не се отнасн само до техъ. 
Ако се направи едно сръвнение между за
платите на държавните чиновници и ония 
при изборните учреждения несъмнено пър
вите еж по добре алагеяя; требва да има
ме огледъ и за обществения жнвотъ защо
то като иск!ме да подобримъ положението 
на еднп не требва да претоварваме други. 
Нека и те да видятъ че т. г реко.иа е 
твърде слаба и наводнението унищожи поч
ти всички посеви въ Камчппския край. 
Вчера като разгледахме пъцроса за подпо 
магане пострадавщите огъ наводнението, 
вядехме че има хора останали безъ кжща 
п че ни требватъ с»едсгва да ги сдасимъ 
и да имъ подпомогнемъ особенно сега. ко
гато е време за свидба Мисля че Окр. 
Съветъ и да иска да подобри положението 
на чииовннците по бюджетни причини не-
ще може това, защото въ такива времена 
ако неможемъ да намалимь, небива и да 
увеличаваме. 

По втората точка ва пенсионирането имъ; 
те иматъ право и можемъ да ходатайству
ваме предъ правителството да прокара за
конъ за тая цель. 

Д. Кондовъ: Молбата на служащите и 
изложението на управителния комитетъ е 
молба подадена не само за подобрение на 
техното положение, но е молба подадена въ 
свръзка съ изложението въ което се виж
да че положението изобщо на чиновницитъ 
и служащите въ изборните учреждения е 
мизерно. Те молятъ Окр. Съветъ да се 
застъпи за прокарвание законъ за пенсио
нирането имъ и да се подобри тъхното 
положение. Че положението на чиновници

те въ пзборнате учреждения, а особенно 
селските общински управление не е розово 
всекий го чуетвува, въ сравнение обаче 
заплатите на тия чиновници въ наглия ок-
ржгъ съ другите е до негде по добъръ. 
Огъ изложението се вижда, че въ Бълга
рия има всичко 22547 чиновници п слу 
жащи при изборните учреждения, отъ техъ 
5163 души получаватъ средня заплата 15 
лева месечно, 9469 души по 40 лева, 
6256 души по 73 лева, 989 души по 125 
лева, 307 души по 186 лева, 120 душо 
по 241 левъ и 235 души по 367 лева. 
Ометамь че тия що получаватъ отъ 3 86 лв. 
нагоре иматъ по сносно положение, но тия 
които получават ь 73 лева и ония по 40 
лева положението имъ е твърде тежко, а 
за тия които получавагъ 15 лева всекий 
да прецени какъ преживеватъ. Изобщо 
взето ония които получанатъ заплати сред
но по 15, 40 и 73 лева еж служащи въ 
селските общински управленая и ние мо
жемъ да увеличнмъ заплатите имъ, защо
то увеличаването на една малка заплата 
е даване възможность нл лицето да живее. 
Приставете си единъ общински чиновникъ 
семеенъ следъ 20— 30 годишна служба съ 
такава мизерна заплата се изхвьрля на 
пж!Я става негоденъ за рабата не милъ и 
недрагь, защото не е могълъ и не е ималъ 
възможность да отдели отъ нея нещо за 
старинп Вънъ огъ това всекий знае че 
отъ денъ на денъ работата въ селските 
управлевия се усилва и най сегне нему 
секий е началникъ, дори полицейския стра-
жаръ намирамъ че ние можемъ и требва 
да земемъ решение да определимъ" най 
малката заплата на служащите въ общин
ското управление да бжде 70 лева месеч
но, защото всекпй знае че съ такава сума 
въ село може да се живее, а за града да 
бжде най малката заплата 100 лева, защо
то безпорно е че въ града животътъ е по 
скъпъ. Може да ни се каже че съ това 
се притоварватъ общинските и окр. бюд
жети но понеже ни взехме вече решение 
и по други въпроси съ които целийъ да 
повдигнемъ поиинака на населението и ис
кахме държавата да остжпн некои отъ при
ходите си на окржзилъ и общините, следо
вателно требва да со загрижимъ и да по
добримъ заплатите на тия служащи. Отъ 
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друга страна основателно е да поискаме 
по законодателенъ редъ да се прокара на
чалото щото на окръжните н общински 
чиновници и служащи да се дава пенсия, 
както се дава и на държавните. Прочее 
правя предложение въ смисълъ: на селско 
общинските служащи да се дава заплата 
най малко 70 лева, а за окр. служащи 
минималната заплата да е 100 лева и най 
сетне да искаме създавание закояъ за пен
сиите на чиновниците и служащите прй 
изборните учреждения. 

Ат. Ивановъ: Г. Кондовъ каза да се 
дава минимумъ заплата на окр. служащи 
100 лева и азъ съмъ съгласенъ съ него 
по тоя пунктъ, но да се дава 70 лева ми
нимумъ, на селските служащи не съмъ 
съгласенъ, защото обикновено общинските 
служащи ех отъ самите села следователно 
иматъ си кжщи добитъкъ и пр. и могатъ 
по евтино да проживеватъ. Колкото се от
нася до въпроса за пенсиониранпето имъ 
нЪмамъ нищо противъ. 

Д. Шнковъ: По отношение за пенсии
те на тия чиновници и други пжтъ се е 
занимавалъ окр съветъ и е изказвазъ по
желание въ тази смисълъ; тамъ съ нищо 
пе се уврежда касата на общината и ок-
ржга и затова добре е да ходатайствуваме 
въ тъзи смисълъ, защото като добиятъ пра
во на пенсия въ тия учреждения ще се 
прпвлекътъ по способни и интелегентни 
работници, които до сега макарь и съ по 
мална заплата отиваха на държавна служ
ба. Колкото се отнася по въпроса за уго-
лемявание заплатите или за определяне 
минимума и не сме прави п не можемъ да 
наложимъ на общинските съвети, защото 
общините еж автономни въ кржга на" зако
на въ селските общини. Освенъ туй азъ 
мисля че статистиката която ни се изложи 
неможе да ни служи за мерило, защото и 
азъ и всички отъ Васъ знаеме че запла
тите на овщинските служащи въ окржга 
не еж такива. Независимо отъ това общин-
скиятъ съветъ като автономно учреждение 
като разглежда бюджета определя запла
тите на служащите съобразно способно
стите нмъ. Имайки това предъ видъ и по
неже съмъ гол*мъ поклонник* на автоном
ностьта на общините и окржзнте не бива 
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съ нищо да накърняваме тая имъ автоном-
ность. Какво ще бжде нашето положение 
ако каго изпратимъ окр. бюджетъ за ут
върждение, по горнята властъ направи 
редъ изменения въ него; безпорно това 
силно ще ни засегне и автономностьта на 
на окр. съветъ се накарвлва. Наще дру
гари г-да Вл. Димитровъ и Д. Кондозъ при 
други случаи винаги казваха че окр съве
ти еж автономни и че не бива да се об-
ръщатъ на канцеларии при окр. управле
ние, а за сега ни заставляватъ да тжп-
чимъ автономията на общини. Ако общин 
ските съвети не прнценяватъ нуждите и 
живота, можемъ да се обърнемъ къмъ техъ 
съ апелъ, но да определяме минимални 
заплати азъ не съмъ съгласенъ. Ако взе-
мемъ решение каквото препоржчва г. Кон
довъ питамъ се, то щели бжде задължител
но за обшинскнте съвети. На този въпросъ 
вервамъ всекий ще отговори не. Че жи
вота е скъпъ това всекий знае, но той не 
закача само едно съсловие. Ето защо по 
въпроса за пенсиите азъ съмъ напълно 
съгласенъ и подържамъ да се вземе тако
ва решение, а колкото се отнася да опре
деляме минимални заплати за тоиа не съмъ 
съгласенъ, защото не бива нае да накър
няваме автономностьта на общинените съвети. 

Илия Ангеловъ: Влизаме въ положение
то на служащите и желаеиъ да ги удов-
летворимъ, обаче, като ни позволяватъ сред
ствата, нищо неможемъ да направимъ. Каз-
ватъ че заплатата е малка и че живота е 
скъпъ но това е на всекждЬ и неможемъ 
да ги увеличимъ. Казването на Кондова 
зя заплатата на служащите е неправо, за
щото общинския съветъ оценява работата 
имъ и определя заплатите. По въпроса за 
пенсиите, место ние да молимь нека сами
те чивовнвци молятъ направо. Азъ не съмъ 
съгласенъ да се уведнчаватъ заплатите и 
който чпновникъ не е доволенъ да си отиде. 

Юр. Ивановъ: Азъ не засегнахъ въп
роса какви решения да вземемъ за подоб
рение заплатата на изборните служащи. 
Г-нъ Кондовъ предлага да вземемъ реше
ние да направпмъ единъ натиекъ върху 
общините като се определи най малката 
заплата 70 дева. Нека да се, не забравя, 
че България е малка земледелческа страна 
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и че всички очакватъ отъ земледелиего, ко
гато земледелческото население е силно 
пострадало и обедняло. Ако вспчки чинов
ници подавагъ заявлеаия какъ ще ги за-
доволпмъ. Казва се че въ общините е има
ло 15 лева месечна заплата, но коя е при
чината ако за една такава ваканция се 
явяватъ по 50 кандптати; тия кандптати 
еж синове, еж деца на това село и не треб
ва да ги поощреваме съ това да напус-
натъ земледе.чието. Ако вземемъ решение 
за определяне минимална заплата кжде 
остава тогава викатъ за автономно управле
ние ва общините. Не съмъ съгласенъ да се 
определя минимална заплата 

Д-ръ П. Ранковъ: Повдигнатпге въп
роси требва да ги раздълимъ на три 1. Да 
ходатайствуваме предъ правителството да 
прокара още презъ тази сесия на Камара
та законъ за пенсиите на тия чиновници 
и служащи; 2. Да вземемъ решение да 
увеличпмъ заплатите на окръжните чинов
ници и служащи и 3. Да подканямъ об-
щппскпте съвети да се загрижатъ за по
добрение заплатите на чиновниците си. 

По първия въпросъ нема какво да се 
разисква, защото това е дългъ на окр. съ-
ветъ да се застжпи за пенспояиранието на 
чиновниците при изборните учреждения и 
защото те що се издържатъ отъ одръжкп-
те си. 

Единъ общински чпновникъ работилъ 
30 години при сегашното положение като 
стане неспособен ь за работа се изхвърля 
въ улицата да гладува, но ако му се даде 
пенсия ще се подкрепи отъ части на стари 
години. По втория въпросъ: смЪтамъ че 
требва да се увеличатъ заплатите, защото 
ако проследимъ ще видпмъ че отъ 20 год. 
насамъ заплатите не еж увеличавани или 
твърде малко е направено по тоя въпросъ, 
но живота въ това време твърде много 
поскъпна. Неможемъ нае да кажемъ на 
наще чиновници, че който не пека да ра
боти съ тъзи заплата да си върви защото 
е обидно за еамая общински и окр. съвЪтъ 
па и за техъ. Ние требва да се погри-
гкимъ да подобримъ положението на нашия 
чиновникъ. 

За общинските чиновници можемъ да 

вземемъ решение да обърнемъ вниманието 
на общинските съвети да подобрятъ зап
латите имъ, защото Вамъ е известно . че 
всички съобщения що ставать въ общините 
ставатъ чрезъ тия служащи Ако не по
добримъ заплатите имъ, ще наоърдчимъ 
всички лоши пороци у техъ. Ако общин
ските съвети не обърнатъ внимание, мо
жемъ да поканимъ постоянната комисия и 
окр. управитель да увеличи заплатите 
на тия чиновници до колкото бюджетитъ 
позволяватъ. 

Следва 

Асълъ Бейлниско Кметство 
(Провадийска Околия) 

Обявление 
№ 1243 

с. Асълъ БеЙлий 11 Августъ 1915 год. 

Обявява се на интересующиче, че въ 
общинската канцелария на 18 Септемврий 
н. г. отъ 2-4 часа после обедъ ще се.про-
изведътъ следните публични търгове по 
отдаване на наематели училищни имоти. 

I За сметка на Асълъ Бейл. Учпл Н-ство 

1. Нивата местностьта "Фжндъклъкъ" 
разпределена на 7 части 6 по 10 декара 
и една 8 всичко 68 декара. 

2. Нива „Яйкъна* отъ 24 дек. разпре
делена ла 2 части едната 15 дек. и дру
гата 9. Тия ниви сд отдаватъ за връме 
отъ 21/1Х 915 1/1Х 918 год. съ първона-
чалепъ годпшенъ наемъ на декаръ по 3 лв. 

II за сметка на Комрев. Учил. Н-ство 

1. Училищенъ дюгенъ въ с Комарево, 
на маза съ 2 отделения приспособено за 
кржчма и бакалия за време отъ 1/1 916 г. 
до 31/ХП 917 г. съ годишенъ наемъ 60 лв. 

2. Нива месноотьта „Край Село" отъ 
60 декара разпределена на 10 части отъ 
по 6 дек. за време 25/1Х 915 г. до 15 
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Сетемврий 1920 год; съ първ наемъ 
годишно на декаръ по 2 лева. 

. 3. Нива месностьта „Голнвата" отъ 30 
декара разпределена на 5 части отъ по 6 
дек. за време отъ 25/1Х г. до 26/917 г. 
съ първоначаленъ год наемъ на декаръ 
по 3 лева 

Отъ Кметството 

Белевско Селско Общинско Управление 

Обявление 
№ 2043 

с. Белево, 11 Августъ 1915 год. 

Белевското Кметство търси майсторъ, 
комуто да възложи по доброволно съгласие 
ремонта на училищата въ селата: Констан-
тиново и Здравецъ. 

Предприятието приблизително възлиза; 
въ с. Константнново на' 340 лева а въ с. 
Здравецъ на 150 лева. 

Предложенията ще се прнематъ до 25 
того, 4 часа следъ обедъ, до Кметството 

Книжата по ремонта могатъ да се ви-
дятъ въ общинското управление. 

п. Кметъ: Г. Стояновъ 

Секр. Бирникъ: Я Савовъ 

Сарж Гьол. Сел. Общин. Управление 

Обявление 
№ 3195 

с. Сарж Гьо.тъ, 19 Августъ 1915 год. 

Съгласно протоколното решение на 
Оарж-Гьолското училищно настоятелство 

)5 У отъ т. год. Обявява се, че по добро
волно съгласие ще се продадътъ отсечени-
нит4 230 стари габрови дърпета за огревъ 
отъ местото определено за фондъ ..Подоб
рение на скотовъдството" въ с Сарж-гьолъ, 
въ местностьта „Гробищата", на 500 мет
ра далеко отъ шосето , Вярна-Добричъ". 

Желающи да купятъ тия дървета 10 и 
Септемврий т. год. 4 часа следъ обедъ да 
подадътъ своите предложения въ общ. уп
равление ведно съ 5 % залогъ. 

Общ. Кметъ: Ив. х. Нродановъ 

Секр Бирникъ: Р. Черневъ 

Русларско Сел Общинско Управление 

Обявление 
№ 1463 

с. Русларъ 81 Юлнй 1915 год. 

Общинското управление овявява на ин-
тересующнте се, че на 30 Августъ т. г. 
въ 9 часа предъ обедъ въ общинската 
канцилария ще се произьеде публиченъ 
търгъ съ явна конкуренйня за отдаването 
подъ наемъ за 2 години следующите Рус-
ларски училищни ниви: 

1) Нива „Сая-Чалъкъ" отъ 15 декара 
2) „ „Край Хана* отъ 3 декара 
3) „ ,Подъ Селото' отъ 50 декара 
Искания валогъ е 5% отъ първоначал

ната оценка. 
Чд. чд. 11 12 отъ закона за общест

веното предприятие еж задължителни за 
конкурентите. 

Всички разноски по търга еж за сме
тка на конкорента (наематедъ). 

Общ. Кметъ: Ст. Радевъ 

Секр. Бирникъ: Д. Дсбревъ 
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Варнненска Окржжна Постоянна Комисия 

Обявление 
№ 3098 

гр. Варна, 19 августъ 1915 год. 

Въ помешднпето на Окр. Финансово 
управление въ гр. Варна, на 1О-й Септем-
врий т. г. въ 3 часа подпръ обедъ ще се 
произведе търгъ съ явна конкуренция и 
съкратенъ срокъ за продажбата на гроз 
дето отъ окр. лоза находящи се при манас
тири „Св. Константинъ". Приблизително 
количество на гроздето е около 1ОООО 
килограма. 

Първоначалната цена на гроздето ще 
се определи на 1 к&лограмъ отъ тържна-
та компсия. 

Залогъ се изисква 250 лева и докумен
ти по чл. 11 отъ закона за общественнигб 
предприятия. 

Поемните условия за продажбата на 
гроздето могатъ да се прегледатъ всеки 
присжтственъ денъ въ канцеларията на пос-
тояиата комисия и въ оная на надзирате
ля прн окр. стопанство 

Огъ Комисията. 

Варненска Окръжна Постояна Комисия. 

Обявление 
№ 3078 

гр Варна, 18 п Августъ 1915 год. 

Варненската Окржж. Постоянна Коми
сия обявява на иятересующпхе се, че на 
2-й Септемврий т. г. въ 3 часа подпръ 
обедъ, въ помещението на Варненското 
0):р. Финансово Управление,, ще се произ
веде търгъ съ явна конкуренция, за отда-
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вание на наематель пашата отъ нивите 
около 400 декара, находящи се въ земли
щето на окр. стопанство „Св. Константинъ",. 
за време отъ деня на утвърждаването 
търгътъ до 15-й Мартъ 1916 година. 

Наема на пашата ще се определи отъ 
тържната комасия. Искания залогъ е 5%, 
отъ първоначалната цена п документи по 
чл. 11 отъ закона за обществените пред
приятия. 

Поемните условия могатъ да се прег
ледатъ въ канцеларията на Постоянната 
Комисия и въ оная на надзирателя въ̂  
окр. стопанство. 

Отъ Комисията. 

Белевско Селско Общинско Управление 

Обявление 
№ 2046 

с. Белево, 11-й Августъ 1915 год. 

Кметството търси дгапеторъ дърводе 
лецъ, комуто да възложи по доброволно 
съгласие доставката на училищната иокжщ 
нпна въ селата: Константиново, Здравецъ 
и Страшимирово. 

Предприятието възлиза на 800 лева. 
Предложенията ще се приематъ до 25 

того 4 часа схвдъ обедъ, до Кметството. 
Каква покжшнина и въ какво количес

тво ще се достави, книжата могатъ да се 
видятъ въ общинското управление. 

п Кметъ: Г. Сгояновъ 

Секр. Бирникъ: Я. Савовъ 
Печат. Войннковъ — Варна. 


